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Zápis  
z 14. zasedání Akademického senátu UHK dne 3. listopadu 2021 

____________________________________________________________ 
 

Přítomni: doc. Hana Tomášková, doc. Martin Šandera, dr. Mária Hromadová, dr. Jiří Lipovský, 
doc. Karel Kouba, doc. Václav Bělík, dr. Adam Skarka, dr. Libuše Svobodová, dr. Lukáš Zábranský, 
doc. Martin Paleček, Mgr. Marcela Turay, Mgr. Matyáš Strnad, Bc. Dominik Horníček, Bc. Dominik 
Šípoš, Michal Pajer, Mgr., Dominik Fišer, Štěpán Kubelka.  
 
Omluveni: Ing. Bc. Lucie Novotná, Žofia Chrienová, Nikola Blahynková, Mgr. Dominik Miškář. 
Pozdější přihlášení k jednání oznámili: dr. Jitka Kühnová. 
 
Hosté: prof. Kamil Kuča, rektor, dr. Leona Stašová, prorektorka, dr. Pavlína Springerová, 
prorektorka, doc. Petra Marešová, prorektorka, prof. Ondřej Krejcar, prorektor, Ing. Aleš Klicnar, 
kvestor, prof. Josef Hynek, děkan FIM, doc. František Vaníček, děkan PdF, doc. Jan Kříž, děkan PřF, 
dr. Jan Prouza, děkan FF a další. 
 
Průběh jednání:  
Zasedání bylo svoláno podle čl. 8 (1) Jednacího řádu AS UHK. Online zasedání zahájila a řídila 
předsedkyně AS UHK doc. Hana Tomášková; oznámila, že AS UHK má aktuálně 23 členů. 
Předsedkyně informovala, že AS UHK je usnášeníschopný v celkovém počtu: 18 členů (KAP 11 a SK 
7 členů).  
 
Program zasedání AS UHK byl navržen následovně:  

1) Plán realizace strategického záměru Univerzity Hradec Králové pro rok 2022 
(předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 

2) Jednací řád Vědecké rady Univerzity Hradec Králové (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, 
Ph.D., rektor). 

3) Spolufinancování rekonstrukce Palachových kolejí 1. a 2. etapa. (předkládá Ing. Aleš 
Klicnar, kvestor). 

4) Výsledky dotazníkového šetření ke zkušenostem s online výukou a zkoušením 
(předkládá doc. Ing. Mgr. Petra Marešová, Ph.D., prorektorka). 

5) Různé: 

a) Informace o termínech návštěv hodnocení IEP EUA (Mgr. et Mgr. Pavlína   
Springerová, Ph.D., prorektorka). 

b) Stav příprav vnitřního mzdového předpisu (předkládá Ing. Aleš Klicnar, 
kvestor). 

c) Studie možnosti využití venkovních prostor Palachových kolejí (předkládá 
Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 

Hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0. 
Program 14. zasedání AS UHK byl schválen. 
 
 
Předsedkyně akademického senátu doc. Tomášková na začátku jednání podala zprávu o výsledcích 
předchozích hlasování Per rollam: 
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 Hlasování 1: Per rollam 8.10.2021 
 

o AS UHK nominuje jako třetího člena sebehodnotící skupiny v rámci IEP EUA: 
Mgr. Dominika Miškáře. 

Toto usnesení bylo hlasováno 23 senátory s výsledkem 22 hlasů pro a 1 se zdržel hlasování. 
 

o AS UHK vyhlašuje doplňovací volby do SK AS UHK na PřF. 
Toto usnesení bylo hlasováno 23 senátory s výsledkem 23 hlasů pro. 
 

o AS UHK vyhlašuje volební komisi pro doplňovací volby do SK AS UHK na PŘF: 
RNDr. Filip Studnička, Ph.D. (předseda), RNDr. Jitka Kühnová, Ph.D. Mgr. Damián 
Bušovský. 

Toto usnesení bylo hlasováno 23 senátory s výsledkem 22 hlasů pro a 1 se zdržel hlasování. 
 

 Hlasování 2: Per Rollam 13.10.2021 
 
o AS UHK nominuje následující členy pracovní skupiny pro společenskou odpovědnost 

a udržitelný rozvoj: Ing. Libuši Svobodovou, Ph.D. a Mgr. Matyáše Strnada.  
Toto usnesení bylo hlasováno 16 senátory a oba navržení byli schváleni nadpoloviční většinou všech 
členů AS UHK. 

Bod 1. Plán realizace strategického záměru Univerzity Hradec Králové pro rok 2022 (předkládá 
prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 

Dr. Springerová sdělila, že v předloženém dokumentu jsou rozpracovány aktivity, kterým se chceme 
věnovat v roce 2022 a vysvětlila plánování finančních prostředků alokovaných do roku 2025, které 
by měly umožnit rozvoj strategických témat. Materiál navazuje strukturou na Strategický záměr 
UHK 21+, kde nalezneme oblasti zaměřené na vzdělávání, internacionalizaci a vědu a výzkum. 
Dr. Springerová upozornila na novou přílohu č. 3, kde je nutné finance rozvrhnout do určitých 
oblastí a tento závazek dodržet. Podpora je zaměřena na internacionalizaci, oproti tomu doktorské 
studium považované také za prioritu, bude dotováno zejména z prostředků DKRVO. 
 
Diskutoval se deadline podání přihlášek ke studiu, alokace financí na personální audit rektorátu, 
další fungování „linky“ (Bc. Horníček, dr. Springerová, doc. Marešová). 
 
Hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 1. 
AS UHK schválil Plán realizace strategického záměru Univerzity Hradec Králové pro rok 2022. 

Bod 2. Jednací řád Vědecké rady Univerzity Hradec Králové (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, 
Ph.D., rektor). 

Bod 2. byl projednán před bodem č. 1. 
 
Prof. Kuča vysvětlil změny, které jsou v jednacím řádu VR navrženy; týkají se možnosti hlasování 
per rollam (např. o členech RVH), nutnosti nehlasovat výhradně tajně a vzhledem k pandemii nemít 
povinnost svolávat jednání vědecké rady 2x ročně. Rektor uvedl, že se jedná o technické změny, 
které právní oddělení konzultovalo s MŠMT. 
 
Dr. Skarka sdělil, že LK AS UHK dokument projednala a nemá připomínky.  
 
V diskusi dr. Lipovský vyjádřil názor, že by každá volba týkající se personálních otázek měla být 
tajná (diskuse se dále zúčastnil prof. Kuča a doc. Tomášková). 
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Dr. Kühnová z KAP se přihlásila na jednání; v okamžiku hlasování byl počet přítomných členů 
AS UHK: KAP 12, SK 7, celkem 19. 
 
Hlasování: pro - 16, proti - 1, zdržel se - 2.         
AS UHK schválil Jednací řád Vědecké rady Univerzity Hradec Králové. 

Bod 3. Spolufinancování rekonstrukce Palachových kolejí 1. a 2. etapa (předkládá Ing. Aleš 
Klicnar, kvestor). 

Ing. Klicnar sdělil, že předkládá akademickému senátu k projednání výši financování rekonstrukce 
Palachových kolejí. Prezentoval výpočet v detailu provádění dle jednotlivých stavebních prací, 
náklady hrazené z rozpočtu, z MŠMT a ostatními prostředky, přičemž 60% bude hrazeno z dotace 
a 40% kofinancování příjemce dotace. Každá fakulta včetně rektorátu bude přispívat dle předem 
dohodnutého poměru (stejného jako při výstavbě FIM, PřF, nyní FF a PdF); principy spoluúčasti 
jsou zachovány a historicky na ní panuje všeobecná shoda. Finálně dojde ke snížení částky, 
vzhledem k DPH, které budeme nárokovat zpětně na FÚ, ale je potřeba, aby fakulty počítaly s těmito 
financemi s předstihem. 

Dr. Svobodová uvedla, že EK AS UHK dokument projednala a nemá žádné námitky. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
AS UHK projednal spolufinancování rekonstrukce Palachových kolejí 1. a 2. etapa. 

Bod 4. Výsledky dotazníkového šetření ke zkušenostem s online výukou a zkoušením 
(předkládá doc. Ing. Mgr. Petra Marešová, Ph.D., prorektorka). 

Doc. Marešová předala slovo dr. Dočekalové, která data zpracovala. 

Dr. Dočekalová prezentovala základní informace, které se týkaly sběru odpovědí v 6/2021 
v MS Teams. Cílem bylo zjistit zkušenosti vyučujících s online výukou a zkoušením. Vyhodnocovali 
se respondenti dle fakulty, oborů, pracovního zařazení, délky zkušeností s výukou na VŠ a dále 
vybavení IT. Hodnotily se současné dovednosti, zájem o školení k online výuce, témata školení, 
příprava písemných závěrečných testů, aktivita studujících a jejich přístup k online výuce, dále 
časové náročnosti výuky, nároky na kompetence a etické aspekty online výuky a zkoušení včetně 
ověřování totožnosti. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
AS UHK byl seznámen s výsledky dotazníkového šetření ke zkušenostem s online výukou 
a zkoušením. 

Bod 5. Různé: 

a) Informace o termínech návštěv hodnocení IEP EUA (Mgr. et Mgr. Pavlína   
Springerová, Ph.D., prorektorka). 

Dr. Springerová informovala senátory o plánované návštěvě zástupců EUA na jaře roku 2022. 
Tématem jednání budou sebeevaluační zprávy, které připraví jednotlivé pracovní skupiny. 

Dr. Dočekalová sdělila, že zástupci komise se pravděpodobně budou chtít setkat s členy AS UHK 
v termínech 30. a 31.3.2022 a 27.-29.4.2022. 
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Diskuse k tomuto bodu nebyla. 

AS UHK byl seznámen s informací o termínech návštěv hodnocení IEP EUA. 

b) Stav příprav vnitřního mzdového předpisu (předkládá Ing. Aleš Klicnar, 
kvestor). 

Ing. Klicnar uvedl, že s rektorem začali připravovat nové mzdové tarify, nejedná se ale o navýšení. 
Prezentuje rešerši mzdových tarifů UHK v porovnání s ostatními univerzitami. Současné tarify jsou 
nastaveny velmi nízce, ale jsou jen jednou z částí portfolia mzdy. Změna by měla vést k úpravě 
„složení“ mezd.  

M. Pajer z SK se odhlásil z jednání; počet přítomných členů AS UHK: KAP 12, SK 6, celkem 18. 

Diskutovala se příprava rozpočtu (Bc. Horníček, Ing. Klicnar). Ing. Klicnar přislíbil na příštím 
zasedání AS UHK předložit jako obvykle harmonogram přípravy rozpočtu. 

AS UHK byl seznámen se stavem příprav vnitřního mzdového předpisu. 

Předsedkyně AS UHK doc. Tomášková předala slovo místopředsedovi doc. Koubovi a odhlásila 
se z jednání AS UHK; počet přítomných členů AS UHK: KAP 11, SK 6, celkem 17. 

c) Studie možnosti využití venkovních prostor Palachových kolejí (předkládá 
Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 

Ing. Klicnar vysvětlil zpracování studie venkovní rekonstrukce u Palachových kolejí (hřiště), která 
bude sloužit k vyjednávání s vlastníkem pozemků (MMHK) a k vyjednávání s MŠMT pro získání 
financování daného projektu. Kvestor vyzývá k zasílání podnětů, které předá projektantům. 

Diskutovala se otázka financování rekonstrukce (dr. Hromadová, Ing. Klicnar). 

AS UHK byl seznámen se studií možnosti využití venkovních prostor Palachových kolejí. 
 
 
Dále se diskutoval/a: 

 vytíženost parkoviště u OSV a další přípravy (Bc. Horníček, Ing. Klicnar) 
 nedostatek mýdla na WC na OSV (Bc. Horníček, Ing. Klicnar). 

Dr. Zábranský KAP se odhlásil z jednání; počet přítomných členů AS UHK: KAP 11, SK 6, 
celkem 17. 
 
Ing. Svobodová vznesla požadavek na uskutečnění schůzky EK AS UHK s kvestorem a tajemnicemi 
nad přípravou a metodikou rozpočtu.  
Ing. Klicnar navrhl setkání týden před dalším zasedáním senátu. 
 
Usnesení z jednání AS UHK: 

 
1. Byl schválen program 14. zasedání AS UHK.  
2. AS UHK schválil Plán realizace strategického záměru Univerzity Hradec 

Králové pro rok 2022. 
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3. AS UHK schválil Jednací řád Vědecké rady Univerzity Hradec Králové. 
4. AS UHK projednal spolufinancování rekonstrukce Palachových kolejí 1. a 2. 

etapa. 
5. AS UHK byl seznámen s výsledky dotazníkového šetření ke zkušenostem 

s online výukou na zkoušením. 
6. AS UHK byl seznámen s informacemi o termínech návštěv hodnocení IEP EUA. 
7. AS UHK byl seznámen se stavem příprav vnitřního mzdového předpisu. 
8. AS UHK byl seznámen se studií možnosti využití venkovních prostor 

Palachových kolejí. 
 

 
O usnesení hlasovali členové akademického senátu; v okamžiku hlasování byl počet členů AS UHK: 
17.   

Hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0. 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK: 1. prosince 2021 
 
 
 
 
 

V Hradci Králové dne 3. 11. 2021                                                     doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                       předsedkyně AS UHK 


